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obrovské množství barevných imigrantů
trvale žije v našich městech
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ČESKO: Koronavirová karanténa, kdy byla země de facto uzavřena pro cizince, ukázala jednu
skutečnost. Jak obrovské množství nebílých imigrantů již trvale žije (legálně a
pravděpodobně i ilegálně) v naší zemi.

Zde je krátká obrazová reportáž Pražana (Praha 9) z jeho cest MHD po městě v posledních
dnech a týdnech. Ale oni tu přece žádní uprchlíci nejsou, že?! Nebo tu již máme Afriku a Asii
dohromady? Nyní nelze použít obvyklé vytáčky, že to jsou “turisté”, když jsou zavřené
hranice. nebo snad studenti, když jsou zavřené školy.

Tihle imigranti tu trvale žijí. Ale žádný z nich není onen slibovaný lékař, vědec, nebo inženýr. Jedná
se o podivné večerkáře, kebabáře a podobné existence. Kde se tu vzali? Co tu doopravdy
dělají? Možná by nám to mohl vysvětlit pan Hamáček a předchozí ministři vnitra až k I. Langrovi z
ODS?

Kam kráčí tento “vědec”?
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Černoch a Asiatka. To není Los Angeles, ale Praha 2



Na co asi čeká tenhle “chirurg” před autobusovým nádražím Florenc?



Tenhle “vědec” pracuje pro uber eat,



Vědecká síla z Akademie věd?



Urdu hovořící skupinka jistě jaderných inženýrů ze Sýrie

Pražan


